
   Redovna godišnja Skupština Hrvatskog mačevalačkog saveza održana je  u 17 sati 15.03.2003.godine u prostorijama restorana “ Horok “ salon Zagreb .  Prisutni :  MK “ Split “ –  R.Petričić , MK “ Gorica “ – A.Popovčić ,                  MK “Zagrebačka škola mačevanja” – Z.Komšić  i S.Kovačić,                    Mačevalački savez Zagreba – B.Mijatović ,  MK “ Rapir “                   V.Rakamarić i K. Bule ,MK “ VMD “ D.Bičanić i M. Roboz,                  HAMK “ Mladost “ – I.Šuljić i Jambrošić  te MK “ Lokomotiva “                 – A.Samohod .  Odsutni : Predstavnici - MK “ Varaždin “ , MK “  Galeb ” , MK “ Hamlet “.   Ostali prisutni : Ž.Kvesić – Predsjednik HMS-a , M.Zmaić- članica Nadzornog                               odbora  i  R.Marolt .  Z   A   P   I   S   N   I   K                            Predsjednik HMS-a Ž.Kvesić pozdravio je prisutne predstavnike (delegate) otvorio Skupštinu i predložio Dnevni red uz dopunu točke 10.   točkama :   10 a )  Ostavke članova i izbor novih  u Izvršni odbor HMS-a  10 b )  Razriešnica  članovima  Nadzornog odbora 10 c )  Izbor novih članova Nadzornog odbora 10 d)  Ostavka tajnika HMS-a g. Z.Buntjelića 10 e)  Izbor tajnika HMS-a   D N E V N I  R E D   1 )  Otvaranje Skupštine 
• Prijedlog članova Radnog Predsjedništva 
• Prijedlog članova Komisije za verifikaciju 
• Prijedlog zapisničara 
• Prijedlog ovjerovitelja zapisnika  2 ) Verifikacije 
• Delegata na Skupštini 
• Zapisnika sa prethodne Skupštine  3 ) Izvješća 
• Izbornika za floret 
• Izbornika za mač 
• Tajnika  o poslovanju  HMS-a i završnom računu HMS-a 
• Predsjednika Hrvatskog mačevalačkog saveza o radu. 
• Nadzornog odbora  
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 4 )  Razmatranje Izvješća 5 )  Glasovanje o Izvješću i  povjerenju Predsjedniku  6 )  Prijedlog Programa rada sa Financijskim planom za 2003                               godinu  7 )  Glasovanje o Programu rada i Financijskom planu za 2003  8 )  Izvješće Predsjednika organizacijskog odbora Europskog          juniorskog prvenstva u mačevanju Poreč 2003 dosadašnjem          radu   9 )  Odluka o udruživanju u Mačevalačku federaciju Mediterana  10 )   Ovlaštenje I. O. HMS-a da provede reviziju svih Pravilnika i           ukloni nedostatke   11 )    Ostalo  Nakon rasprave u točku 11. Ostalo uvrštena je - Rasprava o  sudačkoj djelatnosti .  Dnevni red je prihvaćen jednoglasno.   ad 1)  Predsjednik HMS-a Ž.Kvesić predložio je sastav Radnog               predsjedništva :             Željko Kvesić             -  Predsjednik            Bogomir Jambrošić   - Član            Ana Popovčić              - Član   Sastav Radnog predsjedništva prihvaćen je jednoglasno i  preuzeo je vođenje     Skupštine .             Ž.Kvesić predložio je sastav Komisije za verifikaciju i to :               S. Kovačić  - Predsjednik            Z. Komšić   - Član            M. Roboz    - Član  Sastav komisije za verifikaciju prihvaćen je jednoglasno .              Ž.Kvesić predložio je za zapisničara :   R. Marolt-a  Za Zapisničara  jednoglasno  je  izabran  R.Marolt .               Ž. Kvesić predložio je dva ovjerovitelja Zapisnika i to :  B. Mijatović             D. Bičanić  Za Ovjerovitelje zapisnika jednoglasno su izabrani B. Mijatović i D. Bičanić .  ad 2)  Komisija za verifikaciju  utvrđuje da je Skupštini nazočno 13 od 23              predstavnika sa pravovaljanom Punomoći te da Skupština sukladno  



          članku 6. Statuta HMS-a može pravovaljano odlučivati ( Zapisnik sa              Punomoć-ima u prilogu ) .   Zapisnik sa prethodne Skupštine  prihvaćen je jednoglasno .  ad 3)  U uvodnom djelu Ž. Kvesić obrazložio je nedostatak izvješća tajnika           HMS-a ( bolestan ) te Nadzornog odbora ( Nagy izvan Hrvatske , Mađor            spriječen obvezama , a M.Zmaić nije mogla sama donositi odluku o            radu HMS-a ) te zamolio predstavnike da odobre naknadno slanje oba            izvješća i glasovanje o istima .           Predsjednik HMS-a g.Ž. Kvesić pročitao je Izvješće o radu te obrazložio           izvješće o završnom računu  ( sredstva HOO-a i vlastiti ž.r. ).            ad 4)  U raspravi g. D.Bičanić postavio je pitanje statističkih podataka koji            su neko vrijeme bili na raspolaganju klubovima i zbog čeka ih nema.           Predsjednik HMS-a Ž.Kvesić naglasio je u odgovoru da statistika            koju spominje g.Bičanić nije bila statistika HMS-a nego MSZ-a i da je            bivši tajnik g.Buntjelić imao zadatak organizirati i takovo statističko            praćenje pri HMS-u , ali kao i mnogo toga nije niti po toj zadaći uradio            dovoljno .  ad 5) Predsjednik je stavio na glasovanje Izvješća i svoj mandat . Izvješća, naknadno slanje Izvješća Nadzornog odbora  i  nastavak mandata Predsjednika prihvaćeni su jednoglasno .  ad 6)  U uvodnom izlaganju Ž.Kvesić iznio je Program rada HMS-a i  Financijski plan           (dio koji se odnosi na sredstva HOO-a ).           Naglasio je pritom da treba i dalje raditi na razvoju mačevalačkog športa           u Hrvatskoj , pomagati klubovima u sredinama gdje se pojave  poteškoće            (Varaždin) , iskoristiti priliku kada kao organizatori EP Poreč 2003 imamo povećane mogućnosti kadrovskog, upravno-financijskog te tehničko – organizacijskog    poboljšanja djelovanja HMS-a .            Nakon provedene rasprave o iznijetom programu i financijskom  planu  (dio               HOO) Predsjednik je isto stavio  na glasovanje .  ad 7)   Usmeno iznijeti Program rada HMS-a i pismeno predočen             Financijski plan ( HOO ) prihvaćeni su jednoglasno .  ad 8 )  Budući da su predstavnici u materijalima primili izvješće o  dosadašnjem radu                   Organizacijskog odbora EP Poreč 2003 dodatna tehnička objašnjenja iznio je glavni              tajnik OO EP Poreč 2003 g. S.Kovačić.             Izvješće Predsjednika OO EP Poreč 2003 jednoglasno je prihvaćeno .  ad 9)   Nakon što je Predsjednik HMS-a Ž.Kvesić izvijestio  predstavnike  inicijativi                 Talijanske mačevalačke federacije da se  osnuje  Mediteranska mačevalačka              konfederacija zaključeno je   da na  osnivačkom sastanku  g. Ž.Kvesić naš             predstavnik   prilikom   glasovanja o Predsjedniku konfederacije naš glas da             predstavniku  Italije , a za uzvrat traži da se g. R. Petričić kojega Skupština                predlaže za našeg predstavnika u Skupštini MMK-a izabere u Izvršni odbor               MMK-a ili u neku od komisija . Udruživanje u Mediteransku mačevalačku konfederaciju prihvaćeno je jednoglasno . 



Predstavnik u Skupštini M M K  R. Petričić izabran je jednoglasno .   ad10)      Predstavnici su suglasni da I.O.HMS-a provede reviziju Pravilnika i da se izrade                   Poslovnici organa HMS-a .  ad10a)     Predsjednik Ž.Kvesić   obavještava predstavnike da su dva člana  Izvršnog odbora                      HMS-a M.Rodik i A.Trcin podnijela pismene ostavke  te da Skupština treba izabrati                   nove i predlaže Martinu Zmaić i  Krunoslava Bulea za nove članove I.O.HMS-a.   Martina Zmaić i Krunoslav Bule jednoglasno su izabrani za članove I.O.HMS-a do kraja tekućeg mandata .  ad10b)    Predsjednik Ž.Kvesić predlaže Skupštini da raspusti Nadzorni odbor  zbog                   nedjelotvornosti i predlaže da u novi Nadzorni odbor budu  izabrani :                      1. Vjekoslav Rekamarić 2. Irena Šuljić 3. Eduard Geber  Razrješnica Nadzornom odboru  prihvaćena je jednoglasno . Sva tri predložena kandidata predstavnici su izabrali jednoglasno .  ad10c)    Predsjednik Ž. Kvesić predlaže da se na mjesto tajnika HMS-a do kraja tekućeg                  mandata izabere g. Reno Marolt kojega je Izvršni odbor postavio na mjesto v.d.                     tajnika do održavanja ove  Skupštine ,a nakon  pismene ostavke g.Z.Buntjelića.  Reno Marolt jednoglasno je izabran za tajnika do isteka mandata Skupšine .  ad 11)     G.Bojan Mijatović potaknuo je pitanje organiziranosti, djelovanja , ispita i seminara                   sudaca.  Zaključak Skupštine je da Izvršni odbor treba napraviti program poticanja rada u sudačkoj djelatnosti HMS-a .  Skupština je iscrpivši Dnevni red završila sa radom u 19 sati .  Zapisnik izradio :                                                                      Predsjednik HMS-a  __________________                                                                      _________________      Reno Marolt                                                                               prof. Željko Kvesić                                           Ovjerovitelji zapisnika                                               ____________________                                                    Bojan Mijatović                                                ____________________                                                         Denis Bičanić  


